
Výpis z 12. zasedání Zastupitelstva obce Dříteň konaného dne 

21.12.2020 od 19. hodin v sále pohostinství Dříteň  

Přítomni: dle prezenční listiny, omluven  Petr Žák 

 Zapisovatelka: Bc. Eva Zimová 

Ověřovatele zápisu: Radka Mikešová, Jan Kareš 

ZO bere na vědomí usnesení přijaté na 11. zasedání ZO  

ZO projednalo a schvaluje všemi přítomnými hlasy doplnění programu 

 

1. ZO projednalo návrh rozpočtu obce Dříteň pro rok 2021 a schvaluje 

rozpočet obce Dříteň pro rok 2021 jako schodkový. Příjmy v částce 

36.289.554,- Kč, výdaje v částce 38.789.554,- Kč. Rozdíl mezi příjmy a 

výdaji v objemu 2.500.000,- Kč bude pokryt z prostředků minulých let. 

Schvaluje 12 hlasy pro a 2 hlasy se zdržely. 

 

2. ZO projednalo a schvaluje všemi přítomnými hlasy střednědobý 

rozpočtový výhled obce Dříteň na rok 2022 a na rok 2023 dle přílohy. 

 

3. ZO projednalo a schvaluje všemi přítomnými hlasy cenu vodného  na 

rok 2021, dle návrhu ceny Čevaku, v částce 46,26 Kč za m³ včetně DPH. 

 

4. ZO projednalo a schvaluje všemi přítomnými hlasy „Investiční záměr 

do strategického rámce  - MAP II ORP ČB“. (týká se Základní školy a 

Mateřské školy Dříteň) 

 

5. ZO projednalo a schvaluje všemi přítomnými hlasy „Zřizovací listinu 

příspěvkové organizace obce Dříteň“, jedná se o sjednocení listiny pro 

Základní školu a Mateřskou školu Dříteň. 

 

6. ZO projednalo a schvaluje všemi přítomnými hlasy „Smlouvu o 

výpůjčce“ pro  Základní školu a Mateřská školu Dříteň. 

 



7. ZO projednalo a schvaluje všemi přítomnými hlasy příspěvek na 

činnost TJ Dříteň pro rok 2021 v částce 330.000,- Kč  + Veřejnoprávní 

smlouvu č. 1/2021 pro TJ Dříteň v částce 330.000,- Kč. 

 

8.  ZO projednalo a schvaluje všemi přítomnými hlasy příspěvek pro 

Základní školu a Mateřskou školu Dříteň pro rok 2021 v částce 

3.000.000,- Kč. 

 

9. ZO projednalo a neschvaluje všemi přítomnými prodej části pozemku 

p.č. 236/19 v k.ú. Dříteň o výměře 57 m² pro pí. J.S. a pověřuje starostu 

k jednání úpravy pozemku.  

 

10. ZO projednalo cenu nájmu v obecních bytech a schvaluje všemi 

přítomnými hlasy jednotnou cenu 42 Kč/m². 

 

11. ZO projednalo ceny poplatků za směsný odpad a schvaluje všemi 

přítomnými hlasy dodatek č. 1/2021 pro firmu ROMPOLD 01 – Vodňany 

s.r.o., IČ: 490 23098.  

 

12. ZO projednalo a schvaluje všemi přítomnými hlasy zahájení změny 

územního plánu č. 4, dle předložených požadavků. 

 

13. ZO projednalo a schvaluje všemi přítomnými hlasy příjem dotace od 

Krajského úřadu na obnovu lesních porostů v částce 117.000,- Kč a v 

částce 72.390,- Kč. 

 

14. ZO bere na vědomí Smlouvu o spolupráci s ČEZ a.s. o poskytnutí 

finančního daru v částce 2.500.000,- Kč v letech 2021 – 2025 s tím, že 

Rámcová smlouva končí rokem 2020. 

 

15. ZO bere na vědomí příjem průtokové neinvestiční dotace pro 

Základní školu a Mateřskou školu Dříteň od Krajského úřadu v částce 

835.920,- Kč na projekt v rámci Oper. programu Výzkum, vývoj a 

vzdělávání. 

 

Interpelace:  



Ing. Petr Polák: dotaz na opravu střechy vedle hlavní budovy zámku ve 

Dřítni – bylo vysvětleno. Dále dotaz na ukončení nájmu rybníka Hlinavka  

- RO rozhodla na základě podnětů od občanů. Důvodem je nedostatečné 

hospodaření a ošetřování zmíněného objektu. Dále byla výpověď 

schválena z důvodu celkové revitalizace, která se připravuje pro celé 

území okolo čističky a sběrného dvora. Další dotaz byl na realizaci 

stavebních prací na nádvoří zámku. Proč RO schválila stavební práce na 

nádvoří až po její realizaci? Odpověď – bude zoodpovězeno na dalším 

ZO. 

 

František Hošek: dotaz na přidělování obecních bytů - bylo vysvětleno. 

Dotaz na nekvalitní práce na hasičské zbrojnici ve Dřítni – odpověď p. 

starosta informoval o proběhlé schůzce k tomuto tématu. Na schůzce ke 

shodě nedošlo na základě argumentů p. Ing. Petra Poláka a p. Františka 

Hoška, pan starosta nechal stavbu posoudit odbornou firmou a stavební 

poradnou. Na základě tohoto posouzení starosta předložil celou 

záležitost RO, která rozhodla o dalším postupu. Další dotaz byl na 

čištění potoka ve Strachovicích. Odpověď p. starosty – nevím proč se p. 

Hošek znova ptá, když bylo již jednou vysvětleno. Čištění potoka je 

zadáno povodí Otavy, které čištění přislíbilo, ale muselo nejdříve vyřídit  

na Magistrátu města České Budějovice povolení k tomuto zásahu. Dotaz  

byl dále vznesen na údržbu dětských hřišť. Odpověď – dětská hřiště, 

která jsou oficiálně schválena jako dětská hřiště podléhají pravidelné 

kontrole a na každém hřišti je provedena prohlídka bezpečnostním 

technikem s následným protokolem, kde jsou vypsány případné 

nedostatky, které jsou řešeny pracovníky obce. Dětská hřiště se sečou 

při pravidelné seči na návsích jednotlivých místních částí, nebo na 

základě požadavků předsedů osadních výborů. Dotaz na stav střechy na 

bývalé kovárně na zámku. Odpověď  - RO o stavu majetku ví a bude 

tento problém řešit. Dále poslední dotaz na dopravní situaci v Záblatí 

(špatná přehlednost). Odpověď  - bude řešeno. 

 

 

Schváleno všemi přítomnými hlasy ZO 

 



Zapsala: Bc. Eva Zimová                 

                                                                        

 


